

41st ANNIVERSARY GALA DINNER CUM
CAHK 2024 STAR AWARD PRESENTATION



CAHK STAR Award
通訊業聯會非凡年獎



Industry Regulatory Scheme
for Marketing Calls
營銷電話行業規管計劃



<http://www.cahk.hk>

[CAHK Newsletter] 香港通訊業聯會通訊 (August 2024)

Flagship Activity 旗艦活動

[Gala Dinner ticket] 2024 Gala Dinner cum STAR Awards Presentation - HKCEC on Oct 17, 2024

[晚宴門票] 2024年香港通訊業聯會年度晚宴暨非凡年獎頒獎典禮 - 香港會議展覽中心2024年10月17日舉行



CAHK
香港通訊業聯會
Communications Association of Hong Kong

CAHK 41st Anniversary Gala Dinner cum 10th STAR Awards Presentation

INVITATION

Communications Association of Hong Kong cordially invites you to our 41st Anniversary Gala Dinner cum 10th STAR Award Presentation Ceremony.

17th October 2024 (Thursday)
6:00 pm - 9:55 pm

N101, Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Wan Chai (New Wing)

Business Attire

AGENDA

- 6:00pm Registration Meet & Mingle
- 7:30pm Welcome Remarks by Chairman of CAHK
- 7:35pm Keynote Speech by Guest of Honor
Mr. Algernon Yau Ying Wah, JP
Secretary for Commerce and Economic Development
- 7:45pm Welcome Speech by Platinum Sponsor
- 7:55pm CAHK EXCOs Toasting and VIPs Group Photo
- 8:05pm Dinner Commences
- 8:10pm Souvenirs to EXCO Members (Term 2022 - 2024)
- 8:20pm Organising Committee Group Photo
Souvenirs to Judging Panel of CAHK 10th STAR Award
- 8:30pm CAHK 10th STAR Award Presentation and Lucky Draw
- 9:50pm Group Photo Taking for CAHK 10th STAR Award Winners
- 9:55pm End of Gala Dinner

SPONSORS

PLATINUM SPONSOR
PCCW HKT

DIAMOND PLUS SPONSOR
HUAWEI

DIAMOND SPONSOR
TRFX **COMTM** **Lenovo**

GOLD SPONSOR
Headset Packard Enterprise **IN-CRAM!** **now**

PROGRAMME BOOKLET ADVERTISEMENTS
Smartone 5G

GRAND LUCKY DRAW PRIZES
balldyn **PTI** **Smartone 5G** **ZTE**

RUBY SPONSORS
HSC **HKBN** **StarHub**

EVENT HELPERS SPONSOR
HKT

JUDGING VENUE SPONSOR
Headset Packard Enterprise

For more information, please contact Ms. Yannis Li at 2504 2732 or info@cahk.hk

[STAR Awards Final Judging Day] The 10th Star Award judging days were successfully held on August 15th and 16th.

[非凡年獎評審日] 第十屆非凡年獎評審日已於8月15日及16日完滿順利舉行



Yours sincerely,
Communications Association of Hong Kong (CAHK)

Bruce Lam

Bruce Lam
Chairperson,
10th STAR Award Organising Committee

Thank you!

Photo in [\[LinkedIn\]](#)
Photo in [\[Facebook\]](#)

Sincere thanks to all the professional judges for attending, and special thanks to HPE for generously providing the judging venue. At the same time, we appreciate the enthusiastic participation and support of all the shortlisted companies.

衷心感謝各位專業評審的蒞臨，並特別感謝HPE慷慨提供評審場地。同時，感謝所有入圍公司的熱情參與與支持。

CAHKx The Gov't of HKSAR 聯會與特區政府

【CAHK Response】 CAHK response to Security Bureau on the " Proposed Legislative Framework to Enhance Protection of the Computer Systems " [\[Link\]](#)

【聯會回應】 聯會就保安局加強保護「關鍵基礎設施電腦系統安全 — 建議立法框架」作出回應



【CAHKxOFCA】 OFCA Consultation on the Subsidy Scheme to Extend 5G Coverage in Rural and Remote Areas [\[Link\]](#)

【聯會x通訊辦】 通訊事務管理局就擴展農村和偏遠地區5G覆蓋補助計劃進行諮詢 [\[連結\]](#)

【CAHKxOFCA Logo of the Industry Regulatory Scheme for Marketing Calls】

【聯會x通訊辦營銷電話行業規管計劃標誌】



Industry Regulatory Scheme for Marketing Calls 營銷電話行業規管計劃

Industry associations and their members which take part in the scheme can use the scheme logo to showcase their efforts and commitments in proactively regulating telemarketing calls, subject to the [\[Conditions of Use of Logo\]](#) .

在符合 [\[標誌使用條件\]](#) 下，參與計劃的商會及其會員可以使用計劃標誌，以展示他們主動規管營銷電話所作的努力及承擔。可於其網站，或在相關物品包括名片、通訊、銷售說明書等上展示計劃的標誌。

【CAHKxHYAB】 Member Self-recommendation Scheme for Youth Phase 7 Starts [\[Registration details\]](#)

【聯會x民政及青年事務處】 第七期「青年委員自薦計劃」現正接受申請。 [\[報名詳情\]](#)



【CAHKxCMAB】 Theme song for promoting the Constitution and the Basic Law “Wings” [\[連結\]](#)

【聯會x政制及內地事務局】 推廣憲法及基本法主題曲《翅膀》[\[LINK\]](#)



【CAHKxDOJxSB】 The Department of Justice (DoJ) and the Security Bureau (SB) of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR) published the “Annotations of the Hong Kong National Security Law and Sedition Offences in the Crimes Ordinance” [\[Link\]](#) and “Articles and Reference Materials on ‘Law of the People’s Republic of China on Safeguarding National Security in the HKSAR’ and ‘Safeguarding National Security Ordinance’ 2024” [\[Link\]](#) for public access.

【聯會x律政司x保安局】 香港特別行政區政府律政司及保安局出版了《〈香港國安法〉及〈刑事罪行條例〉煽動罪案例摘要》[\[連結\]](#)和《〈中華人民共和國香港特別行政區維護國家安全法〉〈維護國家安全條例〉文獻匯編2024》[\[連結\]](#)供公眾閱覽

CAHK Supporting Activity 聯會支持活動

【聯會x創客中國】 由香港特別行政區政府數字政策辦公室聯同國家工業和信息化部中小企業發展促進中心、中央人民政府駐香港特別行政區聯絡辦公室青年工作部及中國中小企業國際合作協會聯合主辦，並由香港數碼港、天使投資基金會及廣州市中小企業專精特新發展促進會共同承辦的2024「創客中國」國際中小企業創新創業大賽 – 香港分站賽將於9月26日在香港舉行 [\[詳情連結\]](#)

【HKAMDSA】 CAHK Vice Chairman Bruce Lam as HKMA 56th DSA Judges

【香港管理專業協會傑出銷售專業大獎】 本會副主席林國誠先生受邀成為香港管理專業協會第56屆傑出銷售專業大獎評審團



【聯會x香港電腦學會】 The Hong Kong Innovation and Technology Mega Event 【Hong Kong Computer & Communications Festival 2024 held from August 23-26, 2024

【CAHKxCHKCI】 香港創科盛事【香港電腦通訊節 2024】於2024年8月23-26日舉行



【聯會x生產力局】 生產力局「數碼不求人」平台與香港中小型企業總商會 合辦的「中小企睿智營商及網絡安全方案展覽日」



【聯會x香港資訊科技聯會】 香港資訊科技聯會的舉辦「一帶一路軟件博覽館（香港）2024」邀請香港通訊業聯會會員換領免費門票進場參觀。

THE BELT AND ROAD SOFTWARE PAVILION (HONG KONG) 2024
一帶一路軟件博覽館（香港）2024

2024.08
AUGUST
23^{FRI} - 24^{SAT}
9AM - 6PM
HKCEC HALL 1E
香港會議展覽中心

- 智慧政務
INTELLIGENT GOVERNMENT AFFAIRS
- 科技風險管理
TECHNOLOGY RISK MANAGEMENT
- 文字/圖形智能識別處理
TEXT/GRAPHICS INTELLIGENT IDENTIFICATION AND PROCESSING
- 數據分析工具/平臺
DATA ANALYTICS TOOLS/PLATFORMS
- 流程優化解決方案
WORKFLOW OPTIMIZATION SOLUTIONS
- 大模型軟件生成/生成式AI應用
LARGE MODEL SOFTWARE GENERATION/GENERATIVE AI APPLICATIONS
- 智慧營運
INTELLIGENT OPERATION
- 網路安全保護
CYBER SECURITY PROTECTION

軟件展覽 EXHIBITION X 創科論壇 CONFERENCE X 拓展商機 NETWORKING

三大主題SESSION

會議議程/Program Agenda

08.23 FRI.

10:00 - 11:15 **開幕典禮**
OPENING CEREMONY

14:00 - 17:40 **網絡安全**
CYBERSECURITY SESSION

08.24 SAT.

09:00 - 12:15 **智慧城市 SMARTCITY SESSION**

14:00 - 17:25 **人工智能 AI SESSION**

立即登記入場 REGISTRATION

QR Code

聯絡我們 CONTACT US

T: +852 2887 9113 / 2887 9028
 E: itjsec@hkitjc.org.hk
 F: +852 3020 6409
 W: www.hkitjc.org.hk

CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣

【SmarTone】 SmarTone Rallies Behind Team Hong Kong 3 Days of Free Local Mobile Data for All Mobile Service Plan Customer [\[Detail\]](#)

【數碼通】 SmarTone 全力出「GB」撐港隊所有流動月費計劃客戶*可享3日免費任用本地流動數據向港隊35位運動員致敬 送一世任用本地流動數據 [\[詳情\]](#)

SmarTone 全力出「GB」撐港隊

Live 點睇都得

3日免費任用本地流動數據*
(8月2-4日)

所有流動月費計劃客戶尊享

送港隊全體35位運動員

一世任用本地流動數據
給最好送最好

*優惠及服務受有關條款及細則約束。



SmarTone

MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members" is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

- Specifications of the Free Advertisement:
- File format: JPG/PNG(300dpi)
- If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

Remarks:

- 1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
- 2. Materials deadline is 25th of each month.
- 3. CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Our Contact Detail 聯絡資料

Tel電話：(852)2504 2732

Email 電郵：info@cahk.hk

Address地址：Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, New Territories

